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На конференцији за новинаре одржаној одмах након меча са Жељезничаром, шеф
стручног штаба Борца Владо Јагодић није крио задовољство великом побједом његових
изабраника, којом су стечени неопходан мир и самопоуздање пред први гостујући сусрет
у Премијер лиги, који Борац игра у суботу у Мостару против Вележа.

  

      

  

- Када смо видјели прије утакмице да ће Жељезничар наступити комплетан, рекао
сам момцима да немају шта да изгубе, а да могу много да добију. Осмјехнула нам се
срећа, али више наша борбеност и пожртвовање. Хвала и публици која је дошла у
оволиком броју да подрћи овај млади тим, број навијача на трибинама је надмашио
и моја очекивања  – рекао је, између осталог, Јагодић на синоћњем обраћању
медијима.

  

{youtube}984J0XDPoAY{/youtube}

  

(борац-спорт, фото/видео: борац-спорт)

 1 / 1


